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Abstract (en)
A support device (1) incorporates a carrying frame (10) on which is fixed deformable retaining element(s) (20) to immobilize a hollow component for
an external surface treatment. Each (20) comprises a static part (21) integral with (10) and a part (22) mobile between a repressed position where
the component is inserted on (21) and (22) and a liberated position where the component is blocked by (20). A support device (1) incorporates
a carrying frame (10) on which is fixed at least one deformable retaining element (20) destined to immobilize a hollow component for an external
surface treatment. Each (20) comprises a static part (21) integral with (10) and a part (22) mounted elastically mobile between a repressed position
in which the hollow component is able to be inserted at least partially on (21) and on (22) and a liberated position in which the hollow component
is able to be blocked by (20) under the action of pressure exerted by (22) that is elastically applied by distancing it with respect to (21) that forms
the thrust. An Independent claim is also included for a method of using this device for carrying a hollow component to be submitted to an external
surface treatment.

Abstract (fr)
Dispositif support (1) comportant un cadre porteur (10) sur lequel est fixé au moins un organe de maintien déformable (20) destiné à immobiliser
une pièce creuse (100) devant subir un traitement de surface externe, caractérisé en ce que chaque organe de maintien (20) comporte une partie
statique (21) solidaire du cadre porteur (10), ainsi qu'une partie (22) montée élastiquement mobile en écartement par rapport à la partie statique
(10) entre, d'une part, une position resserrée dans laquelle la pièce creuse est apte à être insérée au moins partiellement sur la partie statique (21)
et sur la partie mobile (22), et d'autre part, une position libérée dans laquelle la pièce creuse est apte à être bloquée par l'organe de maintien (20)
sous l'action de la force de pression exercée par la partie mobile (22) qui est sollicitée élastiquement en en éloignement par rapport à la partie
statique (21) qui forme butée. <IMAGE>
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